
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 22.01.25 

Tidspunkt: 15.30 – 17.00 

Sted: Sørli skole personalrom 

Møtet innkalt av: Sekretær Type møte: SU/SMU 

Møteleder Eva Britt Rem Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: Foreldrerepresentant: Christian Tjøstheim 
Elevrådsrepresentanter: Karoline Røren Olaussen, Frida 
Bjørsland Mikkelsen og Ane Roald Melander 
Lærerrepresentanter: Sigrun Orderdalen Stamnes og Åse 
Marie Sandmark 
Andre ansatte: Per Monsen, Korsli 
Kommunestyrets representant: Tina Kucina (Ap) deltok på 
Teams 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem  
Forfall: 
FAU-leder: Maiken Christin Bakken 

Agenda: Sak 11/2023-2024 Godkjenning av referat og innkalling  
Sak 12/2023-2024 Saker fra FAU 
Sak 13/2023-2024 Saker fra elevrådet 
Sak 14/2023-2024 Saker fra skolen og SFO 
Sak 15/2023-2024 Eventuelt  

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 11 
 

Godkjenning av innkalling og 
referat 

Presentert 
av: Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon: Ingen merknad  
 

  

Konklusjon/vedtak    

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 12 Saker fra FAU Presentert 
av: Christian 
Tjøstheim 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

17. mai 
Det blir endringer i 17. mai arrangementet fra 2025. 
17. mai er planlagt gjennomført som et fellesarrangement 
som starter med Sørli og Rotnes på Nittedal stasjon. Der er 
planen at det er noe fellesang og hovedtale.  
Rotnes og Sørli går i felles 17. mai tog fra Nittedal stasjon 
ned Kruttverksveien og skiller vei i Branngata.  
Skolene går hver til seg og har arrangement på hver sin 
skole. Det er foreløpig ikke avklart med baneNOR om de vil 
gi tillatelse til fellesarrangement på Nittedal stasjon. 
Alternativt vil hele arrangementet være på den enkelte skole.  

Konklusjon/vedtak  
 

Gjøremål:  Ansvarlig: 
 

Frist: 
 



 

Sak nr: 13 Saker fra elevrådet 
 

Presentert av  
Karoline Røren 
Olaussen 

 

Orientering/ 
Diskusjon: 

Skolegenser 
Elevene ønsker seg skolegenser med logo. De ønsker å 
lage en konkurranse for fineste logo. Vil FAU støtte 
skolegenser og ta ansvar for bestillingen? 
 
Søskenfotografering 
Er det ok for foreldrene med søskenfotografering? 
Elevene synes det hadde vært hyggelig. 
 
Elevundersøkelsen 2024 
Hva kan elevrådet bidra med for at alle skal ha det bra?  
  

• Fokus på vennebenken (mest for småskolen)  
• Være gode forbilder  
• Skape samhold med feks ulike dager som 
pysjfredag.  
• Mulighet for en boks i klasserommet hvor man kan 
stille spørsmål som man synes er vanskelig. 

 
Miljøtiltak på skolen 

• Bedre system med søppelbokser og resirkulering.  
• Miljøkonkurranse  
• Slå av lys i klasserommene når de ikke brukes.  
• Arrangere miljødagen  

 
Skjermbruk under spising  
Forslag til aktiviteter under spising:  

• Spille kort  
• Prate  
• Cafe  
• Spise  
• Lydbok  
• Spise ute  
• Spise med trinnet / fadderbarna  
• Være kreativ  

Konklusjon 
/vedtak 

•   

Gjøremål: • Dersom foreldene 
ønsker søsken-
fotografering vil 
skolen tar kontakt 
med fotografen og 
bestiller en ekstra 
dag for søsken-
fotografering 

Ansvarlig: 
Rektor/saksbehandler 
 
 
 
 
 
 
 

Frist: 
Neste 
møte 
 

 



• FAU tar stilling til 
skolegenser og 
søskenfotografering 

FAU v/Maiken  

Sak nr: 14 Saker fra skolen Presentert av:  
Eva Britt Rem 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Elevundersøkelsen 2024. 

Oppsummering av funnene i årets elevundersøkelse 

• Høy på trivsel 
• Høy på støtte fra lærer 
• Høy på støtte hjemmefra 
• Høy på mestring 
• Motivasjon på og over landssnittet 

Variasjoner mellom trinnene når det gjelder følgende 
indikatorer: 

• Mobbing: 
• Støtte hjemmefra 
• Elevdemokrati og medvirkning 
• Læringskultur 
• Felles regler 

Det vil bli gjennomført en kvalitativ undesøkelse i forbindelse 
med oppfølging av resultatene og utarbeidelse av tiltak. 
Resultatene vil være tema på foreldremøtene i løpet av 
våren. 
 
Budsjett  
Årsrapporten for 2024, viser et merforbruk på enheten på ca. 
450 000. Rektor hadde varslet et merforbruk på ca. 500 000, 
grunnet økte elevbehov.  
 
Nittedal kommune er i en krevende økonomisk situasjon, 
økonomien er presset og vi skal spare mer i årene som 
kommer. Dette får konsekvenser for driften av skolen. Ved 
økt spesialundervisning dreies ressursbruken fra 
fellesskapet til individet. Dette er ikke bærekraftig på sikt. 
Skolen jobber med fellesskapene didaktikk og inkluderende 
undervisning, der alle kan delta og oppleve mestring ut fra  
sitt nivå. Nittedal kommune har et samarbeid med 
HINN/Høyskolen i innlandet rundt tematikken. Sørli, Slattum 
og Holumskogen skole er i nettverk sammen med HINN. 
 
 
Kartlegging av skjermbruk på skolen 
I lys av rapporten fra skjermbruksutvalget og etter ønske fra 
FAU har rektor kartlagt skjermbruken på skolen på de ulike 
trinnene. FAU var særlig opptatt av bruken av skjerm i 



spisepausen. Rektor har gjennomgått skjermbruksrapporten 
i personalet og sammen med lærerne reflektert/drøftet  
innholdet i rapporten og hvilke konsekvenser det får for 
skjermbruken i skolen. Rektor la frem hovedpunktene i 
rapporten og kartleggingen av skjermbruken, på FAU-møtet 
20.01.25 
  

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

 

Gjøremål:  
 

Ansvarlig: 
 

Frist: 
 

Sak nr: 15 Eventuelt Presentert av:  

Diskusjon/ 
orientering: 

 

Konklusjon/vedtak  

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

 

24.01.2025 

Eva Britt Rem 

Referent 


